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Kommunstyrelsen
Mötesdatum Mötets diarienummer

2019-11-06 KS 2019/84

Plats och tid Sessionssalen kl. 13.00–15.20

Beslutande Mikael Rubin (M), Ordförande
Göran Gärtner (M)
Catharina Blixen-Finecke (M), Jäv §303
Helmuth Petersén (SD)
Anita Persson (SD), Jäv §303
Mathias Andersson (SD)
Bengt Andersson (SD)
Henrik Silfverstolpe (L)
Christer Dahlberg (SÖS)
Lennart Höckert (S)
Veronica Larsson (S)
Patrik Holmberg (C)
Emil Samnegård (MP)

Tjänstgörande ersättare Marianne Ohrlander (M), Tjänstgörande §303
Åke Svensson (KD), Tjänstgörande för Erik Lundström (KD)
Ken Karlsson (SD), Tjänstgörande §303
Sven Lindkvist (S), Tjänstgörande för Anna Nordstrandh (S)

Ersättare Jan Isaksson (M)
Fredrik Karlsson (SD)
Inger Persson (L)
Anders Ahvander (SÖS)
Birgitta Lanér Sjöström (S)
Mariann Sjöström (C)
Maria Wilhelms (MP)

Övriga Fredrik Geijer, Kommundirektör, Klg
Eva-Lotta Kittel, Kommunsekreterare, Klg
Daniel Vagland, Jurist, Klg
Bo Carlbank, Ekonomidirektör, Klg
Emelie Ekander, Tf Kommunikationschef

Justeringens plats och tid Kommunledningsförvaltningen 2019-11-13

Paragrafer 254-289

Sekreterare
Eva-Lotta Kittel

Ordförande
Mikael Rubin (M)

Justerare Åke Svensson (KD) Helmuth Petersén (SD)
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Justerares signaturer Utdragsbestyrkan

ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Beslutande organ Kommunstyrelsen

Datum då anslaget sätts upp 2019-11-14

Datum då anslaget tas ned 2019-12-05

Förvaringsplats Kommunledningsförvaltningen

Underskrift
Eva-Lotta Kittel
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§ 287 Internationella engelska skolan, 
lokalersättning
Dnr KS 2019/676

Ärendebeskrivning
Trelleborgs kommun har allt sedan förra mandatperioden haft kontakt med 
Internationella engelska skolan, IES. Under våren inleddes en närmare dialog då 
Hemsö och IES,  klargjorde att man tillsammans hade intresse av att finna mark för 
att etablera en skola i Trelleborg. Eftersom intresset var stort, så undersöktes 
omgående lämpliga platser där det fanns detaljplanerad mark som kunde användas 
för etablering av en skola.

Trelleborgs kommun som har ett växande behov av skolplatser har redan i tidigare 
investeringsplaner lyft fram skolbehov med utbyggnadsplaner både i västra och 
östra tätorten. En tilltagande  bostadsutbyggnad med en stark befolkningstillväxt, 
innebär ett ökat elevantal och behov av nya skolplatser. Det är anledningar som 
starkt bidrar  till att låta en friskola etablera sig i tätorten redan till höstterminen år 
2022.

Kommunen har under har under våren tecknat ett markreservationsavtal med 
Hemsö och nu föreligger även en avsiktsförklaring med både IES och Hemsö.   

Beredning
Ärendet redovisas i bifogad tjänsteskrivelse. Slutsatser i tjänsteskrivelsen:

Trelleborgs kommun behöver uppföra en ny skola för att klara av det ökande 
skolplatsbehovet. IES har för avsikt att etablera skola på Köpingeskolan 1.

Med anledning av detta och med stöd av ovanstående beredning, anser 
kommunledningsförvaltningen att kommunen, utöver nuvarande lokalersättning i 
ordinarie skolpeng, ersätter IES med mellanskillnaden upp till deras faktiska 
hyreskostnad som enligt ovanstående redovisning uppgår till som högst 4 000 000 
kronor.

Kommunledningsförvaltningen föreslår kommunstyrelsens arbetsutskott besluta att 
föreslå kommunstyrelsen besluta att föreslå kommunfullmäktige besluta att utöver 
nuvarande lokalersättning i ordinarie skolpeng, ersätta IES med mellanskillnaden 
upp till deras faktiska hyreskostnad.

Yrkande
Patrik Holmberg (C) yrkar avslag på liggande förslag.

Lennart Höckert (S), Emil Samnegård (MP) och Christer Dahlberg (SÖS) 
instämmer i Patrik Holmbergs (C) yrkande.

Helmut Petersén (SD) yrkar i enlighet med liggande förslag.
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Catharina von Blixen Finecke (MD) instämmer i Helmut Peterséns (SD) yrkande.

Beslutsgång
Ordföranden ställer liggande förslag mot Patrik Holmbergs (C) avslagsyrkande och 
finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med liggande förslag.

Votering begärs och ska genomföras.

Omröstning
Kommunstyrelsen godkänner följande beslutsgång:

Ja-röst för liggande förslag

Nej-röst för Patrik Holmbergs (C) yrkande

 

Vid omröstning genom upprop lämnas åtta (8) ja-röster av

Mikael Rubin (M), Göran Gärtner (M), Catharina von Blixen Finecke (M), Åke 
Svensson (KD), Helmuth Petersén (SD), Anita Persson (SD), Mathias Andersson 
(SD) och Bengt Andersson (SD)

samt sex (6) nej-röster av

Christer Dahlberg (SÖS), Lennart Höckert (S), Sven Lindkvist (S), Veronica 
Larsson (S), Patrik Holmberg (C) och Emil Samnegård (MP)

Henrik Silfverstolpe (L) avstår från att rösta.

 

Ordföranden finner att kommunstyrelsen bifallit liggande förslag.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige besluta

att utöver nuvarande lokalersättning i ordinarie skolpeng, ersätta IES med 
mellanskillnaden upp till deras faktiska hyreskostnad.

Reservation
Lennart Höckert (S) anmäler att socialdemokraterna reserverar sig mot beslutet till 
förmån för eget yrkande.

Emil Samnegård (MP) anmäler skriftlig reservation (biläggs).

Christer Dahlberg (SÖS) anmäler muntlig reservation.

Protokollsanteckning
Patrik Holmberg (C) anmäler protokollsanteckning i ärendet.
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